



TECHNICAL DATA SHEET

Voltar Elite 35 - Premium Visual Pro



Non metal - perfect visibility to the outside
Especially fast shrinking due to UltraShrink™ Technology

VOLTAR ELITE is a premium quality automotive window film which uses color stable pigments in several layers during production. As the film does not contain any metalized pigments, the film does not reflect but has a nice even "look". Because of this choice of pigments, there is also no interference possible with GPS signals. Quite ideal.

The film blocks sunlight, solar energy and glare. It is also UV resistant which protects the interior from discoloration. It adheres particularly well to the grids (dot-matrix) and is easily shaped using the heatshrink method.

Features

- exceptionally clear transparency
- high heat rejection
- UV blocking
- does not contain metal pigments
- no interference with GPS or other signals
- bonds nicely to the grids (dot-matrix)
- UltraShrink™ technology
- roll length: 30,5m

Technical information

Visible light transmission	32%	Glare reduction	65%
Solar energy rejection	34%	Visible light reflection	5%
Infra red rejection (760 - 2500 Nm)	N/A	Ultra violet rejected	99%

Warranty

SunRage window films are developed for the professional market and are known for years of reliability and comfort.



Nicht metallisiert - perfekte Sichtbarkeit nach außen
Besonders schnell schrumpfbar durch UltraShrink™ Technologie

VOLTAR ELITE ist eine hochwertige Autotönungsfolie, die bei der Herstellung in mehreren Schichten farbstabile Pigmente verwendet. Da die Folie keine metallisierten Pigmente enthält, reflektiert die Folie nicht, sondern hat einen schönen gleichmäßigen "Look". Durch die Wahl der Pigmente sind auch keine Störungen von GPS-Signalen möglich. Geradezu ideal. Die Folie blockiert Sonnenlicht, Sonnenenergie und Blendung. Außerdem ist sie UV-beständig, was den Innenraum vor Verfärbungen schützt. Sie haftet besonders gut auf den Gittern (Dot-Matrix) und lässt sich mit der Heat-Shrink Schrumpfmethode leicht verformen.

Merkmale

- besonders klare Sicht
- hoher Hitzeschutz
- UV-schützend
- enthält keine Metallpigmente
- keine Interferenz mit GPS oder anderen Signalen
- haftet gut an den Rasterpunkten (Dot-Matrix)
- UltraShrink™-Technologie
- Rollenlänge: 30,5m

Technische Informationen

Licht-durchlässigkeit	32%	Blendung Reduzierung	65%
Solarenergie Zurückweisung	34%	Sichtbare Lichtreflektion	5%
Infra-Rot Ablehnung (760 - 2500 Nm)	N/A	Ultraviolett Zurückweisung	99%

Garantie

SunRage Tuningfolien werden für den professionellen Markt entwickelt und sind für jahrelange Zuverlässigkeit und Komfort bekannt.



Superior clarity



Easy shrinkage and installation



Good adhesion on the dot matrix

